
 

 

 
 
 

 

 

Αθήνα, 23 Ιουλίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον  Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

  Θέμα: «Πόσο ακόμη θα περιμένουν οι αγρότες για να λάβουν την επιδότηση για 

τα φωτοβολταϊκά στο χωράφι;» 

 

Το πρόγραμμα «Φωτοβολταϊκά στο χωράφι» επιχορηγεί τους αγρότες για την εγκατά-

σταση Φωτοβολταϊκών συστημάτων για αυτοκατανάλωση ενέργειας προκειμένου να γίνουν 

ενεργειακά αυτόνομοι και προβλέπεται για τους ωφελούμενους η λήψη ενίσχυσης 30% και 

έως 350 ευρώ ανά kW.  

Οι αγρότες που έχουν εγκριθεί στο πρόγραμμα, για την εκταμίευση της ενίσχυσης, 

υποχρεούνται να υποβάλουν τα απαραίτητα δικαιολογητικά και να ενεργοποιήσουν το έργο 

τους μέχρι τις 31/12/2025.  

Δυστυχώς όμως, όσοι αγρότες έχουν ήδη ολοκληρώσει την κατασκευή και σύνδεση 

των φωτοβολταϊκών συστημάτων τους, αδυνατούν να λάβουν την επιδότηση λόγω τεχνικού 

προβλήματος στην ηλεκτρονική πλατφόρμα του ΔΕΔΔΗΕ. 

Συγκεκριμένα στις αιτήσεις που καταχωρήθηκαν από τον ΔΕΔΔΗΕ, αποδόθηκε αριθ-

μός πρωτόκολλου με τα αρχικά ψηφία 3000 και όχι 2000 που απαιτείται για την ολοκλήρωση 

της διαδικασίας.  

Το γραφειοκρατικό αυτό λάθος στον αριθμό αίτησης που δημιουργήθηκε από τον ίδιο 

τον ΔΕΔΔΗΕ, έχει προκαλέσει σοβαρές αναίτιες καθυστερήσεις στους δικαιούχους αγρότες 

οι οποίοι μάλιστα δεν έχουν λάβει την παραμικρή υπεύθυνη ενημέρωση για τον προβλεπό-

μενο  χρόνο επίλυσης του προβλήματος. 

Επειδή, τεχνικό σφάλμα στην πλατφόρμα του ΔΕΔΔΗΕ δεν επιτρέπει την υποβολή 

των απαραίτητων εγγράφων των αγροτών που συμμετέχουν στο πρόγραμμα «Φωτοβολτα-

ϊκά στο χωράφι»,   

Επειδή, είναι έντονες οι διαμαρτυρίες των δικαιούχων του προγράμματος «Φωτοβολ-

ταϊκά στο χωράφι»  για την πρωτοφανή γραφειοκρατική αιτιολογία καθυστέρησης των πλη-

ρωμών τους, 
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Επειδή, παρά τις διαβεβαιώσεις για ομαδική διόρθωση, παραμένει άγνωστο το πότε 

θα αποκατασταθεί το πρόβλημα, και οι δικαιούχοι βρίσκονται για άλλη μια φορά σε αναμονή. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος  Υπουργός:  

Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεται να προβεί, προκειμένου να επιλυθούν τα 

σοβαρά γραφειοκρατικά προβλήματα και οι αστοχίες που καθιστούν ανέφικτη την ο-

λοκλήρωση της διαδικασίας για την καταβολή της ενίσχυσης ύψους 30% στους εγκε-

κριμένους συμμετέχοντες αγρότες στο πρόγραμμα «Φωτοβολταϊκά στο χωράφι και 

ποιο είναι το ακριβές χρονοδιάγραμμα καταβολής της ; 

 

 

Οι Eρωτώντες Βουλευτές    

 

Κόκκαλης Βασίλειος 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης  

Καλαματιανός Διονύσιος 

 

 
Βέττα Καλλιόπη 

Γαβρήλος Γιώργος 

Γεροβασίλη Όλγα 

Δούρου Ειρήνη 

Μαμουλάκης Χάρης 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

Παπαηλιού Γιώργος  

Ψυχογιός Γεώργιος 

 




